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1. Innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagsorden ble godkjent.  

 

2. Sjømerker - Holmesund 

Årsmøtet vedtok at sjømerkene i Holmesund og Skjeggestø blir oppgradert/erstattet. 

Av opprinnelig fem sjømerker er to blitt borte, mens tre trenger oppgradering.  

Styret oppfordres til å se om det er andre grunner som bør merkes. Styremedlem Hukt 

tar kontakt med styremedlem Svendsen for å høre om han kan ta ansvar for 

sjømerkene og plassering av disse. 
 

3. Møbler – Holmesund brygge/Lyngørbrygga 

Styreleder har hatt kontakt med havnefogden for å høre om Arendal Havn KF kan 

gi nye sittemøbler på Lyngørbrygga – slik de gjorde for en del år siden. Dagens 

møbler er i dårlig forfatning. 

Havnefogden har gitt tilbakemelding om at det ikke er økonomi til å dekke nye 

møbler fra havnekassen i 2024. Havnefogden foreslår at dagens møbler blir 

vedlikeholdt på velets bekostning. 

Styremedlem Myhre fremholdt med at det er lite hensiktsmessig å male dagens 

møbler på grunn av dårlig tilstand. 

Styret vurderer å gå til anskaffelse av nye møbler – dersom det ikke er rom til nye 

fra Arendal Havn KF på neste års budsjett. 

 

4. Moring - Holmesundsbukten 

Det er kommet klager på at utsatt moring mellom Storeholmen og Lilleholmen er 

til hinder for trafikk inn og ut av nordre havneløp. 

Styreleder har vært i kontakt med eierne av moringen. Tillatelse til etablering av 

moring er gitt av Arendal Havn KF i 2013 under forutsetning av at moringen ikke 

er til hindrer for sjøveis trafikk inn til nordre havn, 
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Eierne vil se på en løsning der dagens bøye erstattes av senketau. Styret er tilfreds 

med en slik løsning. 

 

 

5. Eventuelt 

Styremedlem Myhre fremholdt det positive ved dugnaden på Teineholmen og tok til 

orde for at dugnaden blir en årlig foreteelse. Styret sluttet seg til dette. 

 

Styremedlem Gundersen opplyste at skilt med info om hjertestarter er satt opp på 

Ventebua og ved Torvet. 


